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Ústav ošetřovatelství 

Zdravotnický záchranář, 1. ročník 

 

Chtěl bych nahlédnout do zákulisí fungování 

univerzity, abych měl lepší přehled o dění na 

akademické půdě. Díky tomu budu mít možnost se 

objektivně vyjádřit k současným tématům a 

problémům na UP. Chci hájit zájmy naší univerzity a 

zachránit její dobré jméno. 

  


